

O T A N



N A T O

DIVISION DE L'INFORMATION | INFORMATION DIVISION

Place du Maréchal de Lattre de Tassigny, PARIS, XVI - Téléphone : KLEber 50-20

COMMUNIQUE DE PRESSE (61)15

Pour diffusion immédiate
le 21 juin 1961

VISITES OFFICIELLES DE M. D.U. STIKKER A BONN ET A LONDRES

M. Dirk U. Stikker, Secrétaire Général de l'Organisation du Traité de l'Atlantique Nord, se rendra pour la première fois depuis sa prise de fonctions en visite officielle à Bonn les 27 et 28 juin prochain. Pendant son séjour dans la capitale fédérale, il rencontrera le Président de la République M. Luebke, le Chancelier Adenauer ainsi que d'autres personnalités.

M. Stikker se rendra en outre, les 13 et 14 juillet prochain, en visite officielle à Londres où il sera, également pour la première fois depuis sa nomination, l'hôte du Gouvernement britannique. Il rencontrera dans la capitale du Royaume-Uni le Premier Ministre, le Secrétaire d'Etat aux Affaires Etrangères et le Ministre de la Défense.

PRESS RELEASE (61)15

For immediate release
21st June, 1961

Mr. D.U. STIKKER'S OFFICIAL VISITS TO BONN AND LONDON

Mr. Dirk U. Stikker, Secretary General of the North Atlantic Treaty Organisation, will visit Bonn from June 27 to 28. This will be his first visit to West Germany since his appointment as Secretary General. In the course of his stay in the Federal Capital he will meet the President of the Federal Republic Herr Luebke, Chancellor Adenauer and other senior officials.

Mr. Stikker will also visit the United Kingdom as the guest of Her Majesty's Government from July 13 to 14. This will again be his first visit to Britain since his appointment. During the visit, Mr. Stikker will meet the Prime Minister, the Foreign Secretary and the Minister of Defence.